

INTERNATIONAL FEDERATION OF JOURNALISTS' CONGRESS AND SEMINAR, FRANCE. ENCIK HASHIM HASSAN OF RADIO MALAYSIA AND ENCIK N.T.R. SINGAM OF THE NATIONAL UNION OF JOURNALISTS, AMONG THE PARTICIPANTS; 30.4.1964:

Encik Hashim Hassan of Radio Malaysia and Encik N.T.R. Singam of the National Union of Journalists, left Kuala Lumpur by air this morning (April 30), to attend the International Federation of Journalists' Congress and Seminar to be held at Vichy, France, from May 2-9, 1964. A third Member, Encik Bala Chandra of NUJ, will leave later. G.1350 (N.255/86) Operations Room. G.1348 (N.52/79)



Picture shows Encik Hashim Hassan and Encik Singam (right) before their departure.

KESATUAN WARTAWAN KEBANGSAAN, MALAYA, JAMUAN BERJAYA, PERASMIAN OLEH TIMBALAN PERDANA MENTERI, TUN ABDUL RAZAK BIN HUSSEIN, KUALA LUMPUR; 06.11.1965

Gambar menunjukkan Timbalan Perdana Menteri, Tun Abdul Razak bin Hussein, sedang berucap di Jamuan Berjaya yang diadakan oleh Kesatuan Wartawan Kebangsaan, Malaya, di Kuala Lumpur hari ini, 6hb November 1965. Duduk di meja hadapan Menteri Penerangan dan Penyiaran, Encik Senu bin Abdul Rahman (nombor dua dari kiri) dan Setiausaha Kementerian Penerangan dan Penyiaran, Tuan Syed Zainal Abidin (nombor empat dari kiri). G.4869 (N.537/89)





MAJLIS TARI MENARI, ENCIK SENU BIN ABDUL RAHMAN MENYAMPAIKAN PIALA MISS TOP PRESS 1966, DEWAN CHANCELLOR, KUALA LUMPUR; 22.9.1966.

Menteri Penerangan dan Penyiaran, Encik Senu bin Abdul Rahman, hari ini (22 haribulan September, 1966) telah menyampaikan sebuah piala untuk "Miss Stop Press 1966" yang akan dipilih di Majlis Tari Menari tahunan Kesatuan Kebangsaan

Wartawan pada 1 haribulan Oktober, 1966 di Dewan Tunku Chancellor, Kuala Lumpur. Puan Aza Aziz, isteri Professor Ungku Aziz dari Universiti Malaya, telah menerima piala itu bagi pihak kesatuan tersebut dari Menteri itu di pejabatnya di Kuala Lumpur. *Gambar menunjukkan Menteri itu (kanan) sedang menyampaikan piala tersebut kepada Puan Aza Aziz. G.5833 (N.72/79)*

KESATUAN KEBANGSAAN WARTAWAN, MAJLIS TARI MENARI. DATO SETIA HAMZAH BIN ABU SAMAH BERUCAP DI MAJLIS, KUALA LUMPUR; 3.10.1970

Lebih kurang 500 tetamu telah menghadiri Majlis Tari Menari Wartawan anjuran Kesatuan Kebangsaan Wartawan di Federal Hotel di Kuala Lumpur, malam tadi, (3hb Oktober, 1970).

Diantara mereka yang hadir ialah Yang Berhormat Menteri Penerangan dan Kebudayaan, Dato Hamzah Bin Haji Abu Samah dan isterinya, Toh Puan Zainun; Yang Berhormat Menteri Perdagangan dan Perusahaan, Encik Mohd Khir Johari dan isterinya, Cik Tom; dan Yang Amat Berhormat Menteri Besar Selangor, Dato Haji Harun bin Haji Idris dan isterinya, Datin Salmah. *Gambar menunjukkan (kanan) Dato Hamzah bin Haji Abu Samah sedang berucap kepada tetamu di Majlis tersebut.*



MAJLIS KEBANGSAAN MENGENAI SEBARAN AM, DATUK MOHAMED RAHMAT DALAM SATU SIDANG AKHBAR DI ANGKASAPURI, KUALA LUMPUR; 20.2.1979.



Menteri Penerangan, Datuk Mohamed Rahmat telah menyatakan harapannya agar satu Majlis Kebangsaan mengenai Sebaran Am (National Council for Mass Media) ditubuhkan di negara ini. Penubuhan Majlis ini terserlah kepada reaksi dan sambutan dari badan-badan sebaran am samada dari kerajaan seperti RTM, Penerangan, Filem Negara dan juga Persatuan/Badan Persendirian seperti Kesatuan Wartawan, Persatuan Penerbit dan lain-lain. Usaha ini merupakan lanjutan akan beberapa keputusan dalam Pengistiharan Kuala Lumpur oleh Persidangan Antara Kerajaan mengenai Dasar-dasar Komunikasi bagi Asia dan Oceania (ASIOCOM) yang telah berlangsung di sini minggu lalu. Datuk Mohamed Rahmat menyatakan demikian dalam satu sidang akhbar di pejabatnya di Angkasapuri hari ini (20hb Februari, 1979). Gambar menunjukkan Datuk Mohamed Rahmat sedang memberi penjelasan kepada wartawan. G.16008

PAMERAN FOTO AKHBAR ASEAN, PERASMIAN DAN LAWATAN KE PAMERAN OLEH DATUK JOSEPH PAIRIN KITINGAN, AUDITORIUM FOYER, BANGUNAN YAYASAN SABAH, KOTA KINABALU; 10.4.1981

Satu pameran foto akhbar asean (association of southeast asia nations) anjuran **Kesatuan Kebangsaan Wartawan Malaysia (Nuj)** dan Yayasan Sabah diadakan di auditorium foyer, bangunan Yayasan Sabah, Kota Kinabalu mulai dari 10hb hingga 13hb april, 1981. Orangramai dijemput menyaksikannya. Pameran ini telah dirasmikan oleh Menteri Tenaga Rakyat Dan Pembangunan Alam Sekitar Sabah, Datuk Joseph Pairin Kitingan, hari ini (10hb April 1981) di bangunan Yayasan Sabah. Turut hadir dalam upacara perasmian ini ialah Presiden Kesatuan Kebangsaan Wartawan Malaysia, Encik Latif Nordin dan Timbalan Pengarah Yayasan Sabah, Tengku D.Z. Abidin. *Gambar menunjukkan: (1) Datuk Joseph Pairin Kitingan (kiri) sedang menyaksikan foto akhbar Malaysia. G.16877*



Gambar: Pembukaan rasmi Pameran oleh Datuk Joseph Pairin Kitingan